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Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W rozmowach dotyczących zagospodarowania budynku po byłym przedszkolu w 

Chwałęcicach przy ul. Grodzkiej, otrzymaliśmy zapewnienie, że zostanie od przekazany do 

dyspozycji Stowarzyszenia Chwalynciok i będzie służył lokalnej społeczności, za co pragnę 

serdecznie podziękować.  

W związku z tym, że obecnie budynek znajduje się w zarządzie ZGM uprzejmie 

proszę o przygotowanie umowy użyczenia na rzecz Stowarzyszenia, tak, aby jak najszybciej 

organizacje działające w naszej dzielnicy mogły swobodnie działać w tym budynku.  

 

Z poważaniem  

Krystyna Wałach 


